
Notulen vergadering oudercommissie6 juli 2023
Locatie: Oude-Tonge

Aanwezig: Ria, Kristi, Willemijn T, Rianda, Ailine, Sanne en Mirella
Afwezig: Dane, Jeanine, Willemijn Z.

1. Notulen vorige vergadering

De notulen van de vorige vergadering worden kort doorgesproken. Er zijn verder geen op- of
aanmerkingen. Er moet een nieuw emailadres aangemaakt worden voor Oude-Tonge. De optie uit de
notulen is niet mogelijk. Alle domeinnamen zijn in gebruik. Het oproepje tot een nieuw commissielid
heeft bij beide locaties niets opgeleverd.

2. GGD inspectierapporten 

Bij de BSO Oude-Tonge waren geen op- of aanmerkingen. In Middelharnis was men kritisch. Dit kan
ook een momentopname geweest zijn. Het was die dag een drukke dag. Er zijn verbeteringen
doorgevoerd en dit is teruggekoppeld naar de GGD. Er is niet bekend of- en wanneer ze terugkomen
ter controle.

3. Ontruimingsoefeningen 

In mei heeft er op beide locaties een ontruimingsoefening plaatsgevonden. In Middelharnis waren er
enkele punten. Mogelijk volgt er in september nog een oefening. Afgelopen maart is herhaling
geweest van BHV en EHBO bij kinderen.

4. Wijziging kwaliteitseisen 

Op 1 juli 2023 veranderen de drie-uursregeling en het vaste gezichtencriterium. De aanpassingen
bieden de houder meer ruimte om mee te bewegen met de dagelijkse praktijk in de kinderopvang. Ria
geeft toelichting over de veranderingen in deze eisen. Deze moeten nog aangepast worden in het
pedagogisch werkplan.

5. Traktatiebeleid 

Via locatie Oude-Tonge is een mail binnengekomen van een ouder m.b.t. het traktatiebeleid op de
groepen. Willemijn licht de inhoud van de mail kort toe. Er is een website die zij ter inspiratie wilde
delen. www.wiejarigisviertfeest.nl

Momenteel wordt het feestje sowieso gevierd met een muts en zingen. Ria geeft aan dat er een
traktatiebeleid is. Dit wordt besproken met de intake. In de praktijk blijkt dat ouders hier toch
regelmatig geen rekening mee houden. De traktatie wordt dan meegegeven naar huis, maar sommige
ouders zijn hier op tegen. De verschillen tussen peuterspeelzalen, BSO’s e.a. zijn groot m.b.t. het
traktatiebeleid. Bij de peuters valt het vooral op dat er veel snoep getrakteerd wordt. Er zijn genoeg
alternatieven. Een optie is om regelmatig in de nieuwsbrief het kopje traktatiebeleid ter sprake te
brengen eventueel met enkele foto’s en sites erbij ter inspiratie.

Besloten wordt om het traktatiebeleid te laten zoals het is en het wel extra onder de aandacht te
brengen bij de ouders. Daarnaast voortaan het traktatiebeleid door de PM-er mee geven aan de ouder
wanneer het kind bijna jarig is.

Locatie Oude-Tonge geeft terugkoppeling naar de ouder die de mail verstuurd heeft.

http://www.wiejarigisviertfeest.nl


6. Ouderavond 

Het plan ligt om in oktober/november een ouderavond te organiseren. In het team is men bezig met
de training: gezonde start. Gezonde start is een breed onderwerp, het gaat niet alleen over voeding
maar ook over bewegen en seksualiteit.

De derde training heeft te maken met ouderbetrokkenheid. Er worden meerdere punten behandeld
o.a. de schijf van 5, bewustzijn van wat is gezond en ongezond? Na de training zal gekeken worden of
en hoe het voedingsbeleid aangepast moet worden.

Ria stelt voor om dit ook op een ouderavond ter sprake te brengen. Is dit onderwerp interessant
genoeg voor voldoende animo? Het is lastig om een pakkend onderwerp te kiezen. Inventariseren bij
ouders leverde in het verleden niet altijd het gewenste resultaat op.

Tijdens de vorige vergadering zijn meerdere onderwerpen ter sprake gekomen. Prikkel- en
hooggevoeligheid is een onderwerp wat momenteel erg actueel is net als social media/schermtijd. Een
idee is om deze onderwerpen op één avond naar voren te laten komen.

Ria informeert bij Ilja wat zij kan betekenen en zoekt naar iemand die iets kan vertellen over schermtijd
en bekijkt dan welke avond het gaat worden.

7. Vacature OC leden  

Er is nog geen reactie gekomen op de oproep voor de oudercommissie voor beide locaties.

Afgelopen week, tijdens het zomerfeest in Middelharnis heeft Ria geïnformeerd bij 2 personen. In
Oude-Tonge is er iemand geweest die tijdens de intake wel geïnteresseerd was. Ria vraagt dit na.

8. Rondvraag 

In Middelharnis was het zomerfeest geslaagd. Het was erg druk, maar het liep allemaal erg goed. Het
thema was Jungle met diverse spelletjes.

Ria gaat de tarieven van 2024 doorsturen via de mail. Graag ook terugkoppeling vanuit de locatie
voorzitters via de mail.

Er zijn geen verdere punten voor de vergadering.


